
Referat af bestyrelsesmødet d.10-04-2024 
 

Emne Tekst Ansvarlig 

Referat fra sidst 
 

• Ingen bemærkninger til referatet Nicolai 

Status 
 

• De nye medarbejdere er startet op, og er 
faldet godt til. Forberedelserne til 1. maj, 
hvor der rykkes rundt på børnehavestuerne, 
er godt i gang. 

• Der starter flere nye medarbejdere i maj, 
mere information følger på Aula. 

Lars 

Økonomi 
 

• Økonomien ser rigtig godt ud, der regnes 
med et lille overskud for 2023, så der vil være 
lidt flere penge til medarbejdere i 2024. 

• Lars arbejder på en ny plan, som meldes ud 
når den er klar. 

• Der er også luft i budgettet til at indkøbe nye 
klapvogne til vuggestuen. 

Lars 

Arbejdsdag - Forår 2024 
 

• Finn – altmuligmand er gået på pension, men 
han vil gerne bruge sin tid på at hjælpe i 
Nøddebo, så derfor bliver mange af tingene 
ordnet af ham. 

• Oprydning og plante-/arbejdsdag – Det bliver 
Søndag 16. Juni kl. 10-13 

• Der skal købes ind til lidt forfriskninger. 

• Vi opfordrer til at man kommer med kage 
eller boller hvis man har lyst og mulighed. 

• Folk må gerne medbringe redskaber og 
værktøj. 

Lars laver 
ønskeseddel 
og står for 
indkøb. 
Bestyrelsen 
laver 
indkaldelse 
og sætter 
sedler op – 
hvem har 
lyst til det??? 

Budgetproces og 
mulighedskatalog 

• Der er orienteringsmøde den 17. april  Nicolai kan 
ikke deltage, 
hvis nogen 
har lyst så 
meld gerne 
til. 

Forældremøde Maj – Valg til 
bestyrelsen 

Dato for forældremøde – 15. maj   
Hvem forsætter i bestyrelsen? Der skal vælges 7 faste 
og 2 suppleanter -  

• Anne-Sofie: Nej – ingen børn 

• René: Er på valg - genopstiller 

• Jesper: ? 

• Kathrine: Er på valg 

• Ea: Er ikke på valg 

• Lea: Er på valg - genopstiller 

• Ditte: ? 

Lars melder 
dato ud på 
Aula. 
Lars og 
Nicolai 
holder 
oplæg. 
Meld lige 
tilbage om i 
stiller op 
eller ej – og 



• Pernille: Nej – ingen børn 

• Nicolai: Nej – ingen børn 

om nogen 
kan huske 
hvem der er 
på valg 

Princip – Anvendelsen af 
budgetramme 

• Ingen kommentarer – det lever videre  

Diverse 
 

• Der er borgmesterbesøg mandag den 22. 
april, Nicolai deltager. 

• Der er bestilt fotograf tirsdag den 3. 
september. 

• Lea efterlyser en skærmpolitik, der kommer 
en ny lov omkring emnet, når den er på plads 
kan vi måske lave et nyt princip. 

 

 


